
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:  Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2014.  február  12-én
megtartott üléséről.

Az ülés helye: Nagykátai Polgármesteri Hivatal 6-os bejárat emelet
(Nagykáta, Dózsa Gy. út 2.)

Jelen vannak: Kocsi János polgármester,
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia alpolgármester
Agonács Lászlóné, Angalét József, Gyüre Pál,
Kiss Gábor, Magoss György, Molnár István,
Németh László, Simon László
Karsainé Magyar Ildikó jegyző.

A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete.
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete.

Az ülésről távollétét nem jelezte: Botka Sándor és Marton László képviselő.

Az ülésen részt vett meghívott vendég(ek): Katona Éva a Pénzügyi és Adóiroda vezetője,
Akantisz  Miklós a  Városgazdálkodási  Szervezet
vezetője

Kocsi  János:  Köszönti  az  ülésen  megjelenteket,  meghívottakat.  Megállapítja,  hogy  a
képviselő-testület határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő  közül 10 képviselő jelen
van.  A kiadott  napirendi  pontok közé kéri  felvenni  7/4-es napirendi  pontként  Tulajdonosi
hozzájárulás kérését UPC Kft. részéről, 7/5-ös napirendi pontként Aszfaltozással kapcsolatos
döntéshozatalt, 7/6-os napirendi pontként Pályázat benyújtását a Bethlen Gábor Alapkezelő
által meghirdetett program keretén belül a Mátray Gábor Általános Iskola tanulóinak Uzon
testvértelepülésre  utazására.  Kéri,  aki  a  kiegészítéssel  a  napirendi  pontokat  elfogadja  az
kézfelemeléssel jelezze.

A Képviselő-testület  10 igennel,  nem szavazat  és tartózkodás  nélkül  az alábbi  határozatot
hozta:

20/2014. (II.12.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t

Napirendi pontok:    
1./ Pályázat benyújtása egyes önkormányzati feladatokhoz 
     kapcsolódó fejlesztési támogatásra 

Előadó: polgármester

2./ Közbeszerzési eljárás megindítása „Szervezet fejlesztés 
     konvergencia régiókban lévő önkormányzatok számára” 



     című pályázatra
Előadó: polgármester

3./ Ajánlatkérés „Napkollektor rendszer telepítése az 1000 
     adagos gyermekélelmezési konyha és a városi óvoda Czakó 
     András úti telephelyén” című  pályázatra

Előadó: polgármester

4./ Ajánlatkérés  „Tanyák, valamint az alföldi tanyás térségek 
     megőrzése és fejlesztés érdekében a települési és térségi 
     fejlesztések támogatására”  című pályázatra 
    (eszközbeszerzés)

Előadó: polgármester

5./ Közbeszerzési eljárás megindítása „Tanyák, valamint az 
     alföldi tanyás térségek megőrzése és fejlesztés érdekében a 
     települési és térségi fejlesztések támogatására”  című 
     pályázatra (piaccsarnok építés)

Előadó: polgármester

6./ Településfejlesztési és Szociális Bizottság és a Pénzügyi 
      Bizottság tagjának megválasztása

Előadó: polgármester

7./ Egyebek
7/1. Nagykáta SE tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme

Előadó: polgármester

7/2. Döntés önkormányzati ingatlan kampány célú 
       hasznosításáról

Előadó: polgármester

7/3. Szervező bizottság tagjainak megválasztása (Majális)
Előadó: polgármester

7/4. Tulajdonosi hozzájárulás kérése UPC Kft. részéről
Előadó: polgármester

7/5. Aszfaltozással kapcsolatos döntéshozatal
Előadó: polgármester

7/6. Pályázat benyújtását a Bethlen Gábor Alapkezelő által 
                                                      meghirdetett program keretén belül a Mátray Gábor  
                                                     Általános Iskola tanulóinak Uzon testvértelepülésre 
                                                     utazására

Előadó: polgármester

7/7. Díszpolgári cím odaítélése
Előadó: polgármester
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7/8. Városi kitüntető címek odaítélése
Előadó: polgármester

7/9. „Nagykátáért” kitüntető cím pénzjutalmának meghatározása
Előadó: polgármester

1./ Napirendi pont
Pályázat  benyújtása  egyes  önkormányzati  feladatokhoz  kapcsolódó  fejlesztési
támogatásra (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.)

Kocsi János: Kéri a jegyző asszonyt ismertesse a napirendi pontot.

Karsainé  Magyar  Ildikó:  Elmondja,  hogy  a  Belügyminiszter  pályázatot  írt  ki  Egyes
önkormányzati  feladatokhoz  kapcsolódó  fejlesztési  támogatás  igénybevételére,  mely
keretében lehetőség van óvodák, bölcsődék,  illetve  olyan iskolai  épületekben,  amelyekben
gyermekétkeztetés  folyik  épület  felújításra,  fejlesztésre,  fűtéskorszerűsítésre,  nyílászáró
cserére, hőszigetelésre pályázatot benyújtani. Az önkormányzat a Városi Napközi Otthonos
Óvoda Czakó András úti telephelyének nyílászáró cseréjére, külső hőszigetelésére és kazán
cseréjére/korszerűsítésére kívánja a támogatást felhasználni. A pályázat támogatás intenzitása
80%-os.  A  támogatás  összege  maximum  30  millió  Ft.  A  Városgazdálkodási  Szervezet
előzetesen bekért árajánlatokat a munkák elvégzésére, mely szerint a fűtéskorszerűsítés 10.
716.000.-Ft-ba,  a  hőszigetelés  és  nyílászáró  csere  33  millió  Ft-ba  kerül.  Ezek  alapján  a
beruházás összköltsége 43.889.975.-Ft lenne. A testületnek határozatot kell hoznia arról, hogy
a pályázathoz szükséges önerőt, maximum 13.889.975.-Ft összeget saját erőként biztosítja a
2014. évi költségvetése terhére. 

Akantisz Miklós: Megvizsgálta,  hogy a Városgazdálkodási  Szervezet milyen munkálatokat
tud elvégezni a pályázaton belül. Számításai szerint munkatársai 5 millió Ft értékű munkát
tudnak elvégezni a felújítás során. A pályázat kapcsán elmondja, hogy mérlegelni kellene a
többi intézményben lévő kazánok cseréjét, mert a most tönkrement kazánnal egyidőben került
beállításra a másik két kazán is, így hamarosan azok élettartama is lejár.  A kapott árajánlatok
szerint egy mobil, kondenzációs kazán körülbelül 40%-os energia megtakarítással működne,
ez azt jelenti, hogy éves szinten az épület hőszigetelése nélkül 3.700.000.-Ft-ot takarítanának
meg, a csere pedig körülbelül 10 millió Ft-ba kerülne, tehát bő egy éven belül megtérülne a
beruházás.

Németh László: Mindhárom kazán le lenne cserélve?

Akantisz Miklós: A három kazán lenne lecserélve egy kazánra, mely sokkal optimálisabban
működik, mint a jelenlegi kazánok, ezzel megtakarítást eredményezve.

Kocsi János: Kéri aki a pályázat benyújtásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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21/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat
  
Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  pályázatot  nyújt  be  az  Egyes
önkormányzati  feladatokhoz  kapcsolódó  fejlesztési  támogatás  igénybevételének  részletes
szabályairól szóló 4/2014. (I.31.) BM. rendelet alapján. 
A program szerinti pályázati támogatást a Városi Napközi Otthonos Óvoda Czakó András úti
telephelyének nyílászáró cseréjére, külső hőszigetelésére és a kazán cseréjére/korszerűsítésére
kívánja felhasználni.  A pályázat támogatási intenzitása 80 %-os.
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket megtegye.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Kocsi János:  Kéri aki a pályázati önerő biztosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

22/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  pályázatot  nyújt  be  az  Egyes
önkormányzati  feladatokhoz  kapcsolódó  fejlesztési  támogatás  igénybevételének  részletes
szabályairól szóló 4/2014. (I.31.) BM. Rendelet alapján. 
A program szerinti pályázati támogatást a Városi Napközi Otthonos Óvoda Czakó András úti
telephelyének nyílászáró cseréjére, külső hőszigetelésére és a kazán cseréjére/korszerűsítésére
kívánja  felhasználni.   A  beruházás  összköltsége  bruttó:  43.889.975.-  Forint.  A  pályázat
támogatási intenzitása 80 %-os.
A pályázathoz szükséges maximum 13.889.975.- Ft+ÁFA saját erőként biztosít a 2014. évi
költségvetése terhére.
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket megtegye és az összeget a
2014. évi költségvetésbe tervezze be.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Kocsi János: Kéri aki a pályázat benyújtására Goodwill Consulting Kft. megbízását elfogadja
kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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23/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  pályázatot  kíván benyújtani  az Egyes
önkormányzati  feladatokhoz  kapcsolódó  fejlesztési  támogatás  igénybevételének  részletes
szabályairól szóló 4/2014. (I.31.) BM. rendelet alapján. 
A program szerinti pályázati támogatást a Városi Napközi Otthonos Óvoda Czakó András úti
telephelyének nyílászáró cseréjére, külső hőszigetelésére és a kazán cseréjére/korszerűsítésére
kívánja felhasználni. 
 A  pályázat  elkészítésével  -  az  érvényes  pályázatírási  szerződés  alapján  -  a  Goodwill
Consulting Pályázati Tanácsadó Kft.-t /1162 Budapest, Timur utca 74./ bízza meg. 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

2./  Napirendi pont
Közbeszerzési  eljárás  megindítása  „Szervezet  fejlesztés  konvergencia  régiókban  lévő
önkormányzatok  számára”  című  pályázatra (Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv  4.  számú
melléklete.)

Kocsi János: Ismerteti a határozati javaslatot. „Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-
testülete  közbeszerzési  eljárást  indít  a  „Szervezetfejlesztés  konvergencia  régiókban  lévő
önkormányzatok számára” pályázat megvalósítása érdekében. A közbeszerzés nettó értéke:
13.380.000 Forint, a pályázati feltételeknek megfelelően. A Képviselő-testület felhatalmazza
a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás eredményes lefolytatása érdekében a szükséges
intézkedéseket  tegye  meg,  bízza  meg  a  közbeszerzési  eljárásban  résztvevő  tanácsadót,
bírálóbizottsági tagokat.” Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel
nincs kéri aki a határozati javaslatot támogatja kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

24/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  közbeszerzési  eljárást  indít  a
„Szervezetfejlesztés  konvergencia  régiókban  lévő  önkormányzatok  számára”  pályázat
megvalósítása  érdekében.  A  közbeszerzés  nettó  értéke:  13.380.000  Forint,  a  pályázati
feltételeknek megfelelően.
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás eredményes
lefolytatása  érdekében  a  szükséges  intézkedéseket  tegye  meg,  bízza  meg  a  közbeszerzési
eljárásban részt vevő tanácsadót, bírálóbizottsági tagokat.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

3./ Napirendi pont
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Ajánlatkérés  „Napkollektor  rendszer  telepítése  az  1000  adagos  gyermekélelmezési
konyha  és  a  városi  óvoda  Czakó  András  úti  telephelyén”  című  pályázatra  (Az
előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.)

Kocsi János: Kéri jegyző asszonyt ismertesse a napirendi pontot.

Karsainé  Magyar  Ildikó:  Elmondja,  hogy  az  önkormányzat  pályázatát  nyertesnek
minősítették.  Az  eszközbeszerzés  és  kivitelezés  költsége  összesen:  7.550.531.-Ft,  mely
közbeszerzési értékhatár alatt van, ezért 3 árajánlat bekérése szükséges. Javaslatokat várnak a
képviselő-testülettől az árajánlat bekérésekre vonatkozóan, arra az esetre amennyiben nincs
javaslat a testület részéről keresett napkollektoros rendszerek telepítésével foglalkozó cégeket,
amelyeket szükség esetén ismertet.

Simon László: A Tóvizi Épületgépészeti, Kereskedelmi és Dekor Kft.- és az Electro-Controc
2001 Kft. nagykátai cégektől kérjen be az önkormányzat ajánlatot.

Karsainé Magyar  Ildikó:  Ismerteti  azt  a 3 céget,  akiket  ő talált:  Pilis-Solar  Pilisszentiván,
Erzsébet park, Solartis Budapest, Goodwill Energy Kft. Budapest.

Kocsi  János:  Javasolja,  hogy  a  jegyző  asszony  által  ismertetett  cégektől  és  a  nagykátai
cégektől  is  kérjenek ajánlatokat  a napkollektor  rendszer telepítésére.  Kéri  aki a javaslattal
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  10 igennel,  nem szavazat  és tartózkodás  nélkül  az alábbi  határozatot
hozta:

25/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete árajánlatot kér be a KMOP-3.3.3-13-
2013-0166 jelű „Napkollektoros rendszer telepítése az 1000 adagos Gyermekélelmezési 
Konyha és a Városi Óvoda Czakó András úti telephelyén” pályázat megvalósítása érdekében. 
Az eszközbeszerzés és a kivitelezés költsége összesen: 7.550.531 Forint, a pályázati 
feltételeknek megfelelően.
A Képviselő-testület az árajánlatot az alábbi cégektől kéri be:
1. Pilis-Solar 2084 Pilisszentiván, Erzsébet park
2. Solartis, 1119 Budapest, Fehérvári út 130.
3. Goodwill Energy Kft. 1162 Budapest, Timur u. 74.
4. Tóvizi Épületgépészeti, Kereskedelmi és Dekor Kft. 2760 Nagykáta, Szondi u. 8.
5. Electro-Controc 2001 Kft. 2760 Nagykáta, Rákóczi krt. 4.
A pályázat nyertese a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó pályázó. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

4./ Napirendi pont
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Ajánlatkérés  „Tanyák,  valamint  az  alföldi  tanyás  térségek  megőrzése  és  fejlesztés
érdekében  a  települési  és  térségi  fejlesztések  támogatására”  című  pályázatra
(eszközbeszerzés) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.)

Kocsi János: Kéri jegyző asszonyt ismertesse a napirendi pontot.

Karsainé  Magyar  Ildikó:  Elmondja,  hogy  a  tavalyi  évben  a  tanyás  térségek  külterületi
földútjainak karbantartását,  rendszeres felújítását biztosító vontatott  munkagépek, eszközök
beszerzésére  nyújtott  be  pályázatot  az  önkormányzat,  mely  pályázatot  nyertesnek
minősítették.   A  képviselő-testület  háromtagú  bizottságot  választott  a  beszerzendő  gépek
kiválasztására. A bizottság 1 db RK-165/AC rotációs kasza, 1 db Frontini Dragon 500 típusú
rézsűzúzó  és  1  db  Frontini  TSP  180  rézsűzúzó  beszerzését  határozta  meg,  ezekre  az
eszközökre  vonatkozóan  kértek  be  ajánlatokat,  és  a  pályázat  benyújtása  is  ezekkel  az
ajánlatokkal történt meg. Ismerteti azoknak a cégeknek a nevét, akiktől a bizottság a pályázat
benyújtásakor ajánlatot kért: ALFA-GÉP Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 5600 Békéscsaba,
Szarvasi út 84., AGROKOLT EXPORT-IMPORT Kereskedelmi Kft. 5000 Szolnok, Thököly
út 90., AXIÁL Kft. 6500 Baja, Szegedi út 147.

Kocsi János: Javasolja az árajánlatok bekérését a jegyző asszony által ismertetett cégektől.
Kéri aki a javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő-testület  10 igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az alábbi  határozatot
hozta:

26/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 3 árajánlatot kér be a „Tanyák, valamint
az  alföldi  tanyás  térségek  megőrzése  és  fejlesztése  érdekében  a  települési  és  térségi
fejlesztések támogatására” a tanyás térségek külterületi földútjainak karbantartását, rendszeres
felújítását  biztosító  vontatott  munkagépek,  eszközök  beszerzésére  pályázat  megvalósítása
érdekében.  A  három  vonatott  munkagép  beszerzésének  nettó  értéke  összesen:  6.780.000
Forint, a pályázati feltételeknek megfelelően.
A Képviselő-testület a három árajánlatot az alábbi cégektől kéri be:
1. ALFA-GÉP Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 5600 Békéscsaba, Szarvasi út 84.
2. AGROKOLT EXPORT-IMPORT Kereskedelmi Kft. 5000 Szolnok, Thököly út 90.
3. AXIÁL Kft. 6500 Baja, Szegedi út 147.
A pályázat nyertese a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó pályázó. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

5./ Napirendi pont
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Közbeszerzési eljárás megindítása „Tanyák, valamint alföldi tanyás térségek megőrzése
és fejlesztés érdekében a települési és térségi fejlesztések támogatására” című pályázatra
(piaccsarnok építés) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete.)

Kocsi János: Kéri jegyző asszonyt ismertesse a napirendi pontot.

Karsainé  Magyar  Ildikó:  Elmondja,  hogy  várhatóan  ezen  a  héten  adja  ki  Cegléd  város
építéshatósága  a  piaccsarnok  építési  engedélyét,  majd  ezt  követően  kerülhet  sor  a
közbeszerzési eljárás kiírására, mert érvényes építési engedély szükséges hozzá. 

Németh László: Szeretné megtekinteni a piaccsarnok tervét.

Kocsi János polgármester közreadja a piaccsarnok terveit.

Kocsi János: Az engedélyezési terveket Babicz Tamás tervező készítette.

Molnár István: Hány négyzetméter alapterületű az épület?

Karsainé Magyar Ildikó: Körülbelül 344 m2 .

Kocsi  János:  Kéri  aki  a  piaccsarnok   építésére  vonatkozó  közbeszerzési  eljárás  kiírását
támogatja kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő-testület  10 igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az alábbi  határozatot
hozta:

27/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete közbeszerzési eljárást indít a „Tanyák,
valamint az alföldi tanyás térségek megőrzése és fejlesztése érdekében a települési és térségi
fejlesztések  támogatására”  (piacsarnok  építés)  pályázat  megvalósítása  érdekében.  A
közbeszerzés nettó értéke: 44.257.229 Forint, a pályázati feltételeknek megfelelően.
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás eredményes
lefolytatása  érdekében  a  szükséges  intézkedéseket  tegye  meg,  bízza  meg  a  közbeszerzési
eljárásban részt vevő tanácsadót, bírálóbizottsági tagokat.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Agonács  Lászlóné:  A  közbeszerzés  összegéből  a  csarnok  belső  kialakítását  is  el  lehet
végezni?

Karsainé Magyar Ildikó: Ez az összeg a csarnok építését fedezi.

Kocsi János: Szeretnék, ha az árusok saját maguk alakítanák ki a standjaikat.

Agonács Lászlóné:Véleménye szerint pedig egységes kialakítás lenne célszerű.
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Gyüre Pál: Nem lehet összehasonlítani például a méhészterméket árusító helyet  a kolbászt
árusító hellyel.

Agonács Lászlóné: De a homlokzat lehet egységes.

Molnár István: Javasolta, amikor a piaccsarnok megépítéséről döntöttek, hogy a csarnokban
az árusok elkülönítve árulhassanak.

Agonács  Lászlóné:  Ez  a  pályázat  a  tanyasi  termékek  értékesítésére  került  kiírásra.  A
tejtermékek  ebbe  a  körbe  beletartoznak,  de  a  savanyúság  már  nem biztos,  hogy  tanyasi
terméknek minősül. 

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Nem  kell  ezt  ilyen  szigorúan  értelmezni.  Az  őstermelők
árusíthatnak a piaccsarnokban. 

Molnár  István:  Most  mindenki  kiválthatja  az  őstermelői  igazolványt,  majd  a  helyi
bizottságnak kell eldöntenie, hogy ki az őstermelő és ki az, akinek semmi köze a termeléshez
csak árusít. 

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: A kecskeméti piacon nagyon jól sikerült megoldani az árusok
minősítését.

Kiss  Gábor:  Véleménye  szerint  el  tudja  dönteni  a  testület,  hogy  ki  a  nagykátai,  ki  az
őstermelő. 

Kocsi János: Úgy gondolja, hogy a gazdák elnöke ehhez többet ért, mint ő.

6./ Napirendi pont
Településfejlesztési  és  Szociális  Bizottság  és  a  Pénzügyi  Bizottság  tagjának
megválasztása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.)

Kocsi János: A Településfejlesztési és Szociális Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tagjának
javasolja  Gyüre  Pál  képviselőt.  Várja  a  képviselő-testület  tagjaitól  a  bizottsági  tagságra
vonatkozó javaslatokat, amennyiben más javaslat nincs kéri aki Gyüre Pál Településfejlesztési
és Szociális Bizottsági tagságával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.

A  Képviselő-testület  9  igennel,  nem  szavazat  nélkül,  1  tartózkodás  mellett  az  alábbi
határozatot hozta:

28/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat
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Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Településfejlesztési  és  Szociális
Bizottság tagjának Gyüre Pál képviselőt választotta meg. 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Kocsi  János:  Kéri  aki  Gyüre  Pál  Pénzügyi  Bizottsági  tagságával  egyetért  kézfelemeléssel
jelezze azt.

A  Képviselő-testület  9  igennel,  nem  szavazat  nélkül,  1  tartózkodás  mellett  az  alábbi
határozatot hozta:
 
29/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Pénzügyi Bizottság tagjának Gyüre Pál
képviselőt választotta meg. 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

7./ Egyebek
- Nagykáta SE tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9.
számú melléklete.)

Kocsi János: Kéri jegyző asszonyt ismertesse a napirendi pontot.

Karsainé Magyar  Ildikó:  Elmondja,  hogy a Nagykáta SE szeretne  pályázatot  benyújtani  a
Magyar Labdarúgó Szövetség által kiírt Sporttelephely felújítási program TAO előminősítési
pályázat keretében a sporttelep villanyhálózatának felújítására. A maximum pályázati összeg:
10.000.000.-Ft,  a  pályázati  támogatás  intenzitása  70%-os.  A  Nagykáta  SE  tulajdonosi
hozzájárulást kér a pályázat benyújtásához, mivel a sporttelep az önkormányzat tulajdonában
van.

Agonács Lászlóné: A 30% önerőt a Nagykáta SE az önkormányzattól kéri, vagy ez az összeg
a rendelkezésükre áll?

Karsainé Magyar Ildikó: Jelenleg a tulajdonosi hozzájárulást kérik az önkormányzattól, hogy
a pályázatot benyújthassák.

Simon  László:  Ha  a  pályázatot  megnyerik,  kérik  majd  az  önrész  biztosításához  az
önkormányzat támogatását.

Kocsi János: Nem biztos, mert lehet, hogy rendelkezésükre áll az önrész összege.

Simon László: Honnan állna rendelkezésre az önrész?
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Kocsi János: A költségvetésből és a havonta beszedett tagdíjból.

Simon László: Biztosan tudja, hogy ez az összeg nem áll rendelkezésükre.

Karsainé  Magyar  Ildikó:  Most  a  tulajdonosi  hozzájárulásról  kell  döntenie  a  képviselő-
testületnek és ha megnyerik a pályázatot, akkor lesz kérdés, hogy a 30%-os önrészt biztosítani
tudják, vagy az önkormányzathoz fordulnak támogatásért.

Németh  László:  Javasolja  a  tulajdonosi  hozzájárulás  támogatását  a  képviselő-testületnek,
mivel az elektromos hálózat korszerűsítése hosszútávon megtakarítást eredményez.

Kocsi János: Kéri aki a tulajdonosi hozzájárulás megadásával egyetért kézfelemeléssel jelezze
azt:

(A szavazásnál Magoss György képviselő nem tartózkodik az ülésteremben.)

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

30/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete,  mint  az  ingatlanok  1/1  tulajdoni
hányadú  tulajdonosa hozzájárul, hogy a Nagykáta SE /székhelye: 2760 Nagykáta, Sport u. 1.;
képviselője Hegedűs József/ a Nagykáta, Perczel M. út 1118 hrsz., a Nagykáta, Perczel M. út
1120 hrsz.  és a Nagykáta, Sport u. 1116/1 hrsz. alatti ingatlanokra vonatkozóan, melyet a
Nagykáta SE sporttelep céljára használ a „Sporttelep-felújítási program TAO előminősítéses
pályázat„  keretében  pályázatot  nyújtson  be.  A  pályázat  támogatási  intenzitás  70%.  A
maximum pályázati összeg: 10.000.000.-Ft.

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

-  Döntés  önkormányzati  ingatlan  kampány  célú  hasznosításáról (Az  előterjesztés  a
jegyzőkönyv 10. számú melléklete.)

Kocsi János: Kéri jegyző asszonyt ismertesse a napirendi pontot.

Karsainé Magyar Ildikó: Elmondja, hogy új választási eljárásról szóló törvény lépett hatályba,
már  ez  alapján  kell  lebonyolítani  az  országgyűlési  képviselők  választását.  A  törvény
kimondja,  hogy  a  választási  kampány  céljára  az  állami  és  önkormányzati  költségvetési
szervek a jelöltek, jelölő szervezetek számára azonos feltételekkel bocsáthatnak rendelkezésre
helyiséget és egyéb szükséges berendezést. Amennyiben a képviselő-testület úgy dönt, hogy
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rendelkezésre  bocsát  helyiséget  erre  a  célra,  a  választást  követően  az  Állami
Számvevőszéknek meg kell küldeni, hogy ki milyen összegben vette igénybe a helyiségeket,
illetve  egyéb  berendezéseket.  A Képviselő-testületnek  olyan  döntést  kell  hoznia,  hogy az
országgyűlési képviselők választása és az Európa Parlament tagjainak választása alkalmából a
kampány  időszakban  biztosítja-e  a  Városi  Könyvtár  és  Művelődési  Központ  és  Tájház
intézmény igénybevételét a jelöltet állító jelölőszervezetek és független jelöltek számára, ha
biztosítja,  akkor  azt  térítésmentesen  teszi-e  vagy  mekkora  összegű  óradíj  ellenében.  A
megállapított  feltételek  minden igénybevevő számára  érvényesek.  Már többen érdeklődtek
helyiség biztosításával kapcsolatban a művelődési központban, ugyanis 2010-ben az akkori
képviselő-testület  hozott  egy  olyan  döntést,  hogy  a  2010.  évi  országgyűlési  képviselők
választásokhoz kapcsolódóan egy alkalommal ingyenesen biztosít helyet választási kampány
céljára. 

Molnár István: Véleménye szerint minden párt kap állami finanszírozást, ebből az összegből
ki tudja a terembérleti díjat fizetni. 

Agonács Lászlóné: Véleménye szerint határozza meg a testület, hogy melyik épület helyiségét
adja  ki  kampány  célú  rendezvény  megrendezése  céljára,  valamint  javasolja,  hogy  egy
alkalommal  térítésmentesen  vehessék  igénybe  a  helyiséget,  minden  további  alkalom után
pedig térítési díj ellenében.

Karsainé Magyar Ildikó: Kéri, hogy a képviselő-testület a döntésénél vegye figyelembe, hogy
a mai napig 11 jelölőszervezet igényelt ajánlóívet, ha feltételezik, hogy mindenki össze tudja
gyűjteni  a  szükséges  500  ajánlást,  akkor  az  azt  jelenti,  hogy  esetlegesen  11  alkalommal
tartanak rendezvényt a kijelölt helyiségben és lehetséges, hogy nem 1 óráról van szó. Van-e
valami  felsőhatára  a  rendezvény idejének,  mert  előfordulhat,  hogy valaki  egy órára  veszi
igénybe  a  helyiséget,  valaki  pedig  egy  bált  rendez,  ami  szintén  lehet  kampánycélú
rendezvény, az önkormányzat pedig fizeti a rezsiköltségeket a takarítást és egyéb költségeket.

Agonács  Lászlóné:  A  javaslatából  csak  azt  a  részt  tartja  fent,  amely  a  kiadandó  épület
meghatározására vonatkozik a többi részét visszavonja. 

Kocsi  János:  A  művelődési  házat  javasolja  a  kampánycélú  rendezvények  céljára  történő
kiadásra. Molnár István képviselőtársának teljesen igaza van, javasolja 10.000.-Ft óránkénti
terembérleti díj megállapítását, mert ez  nem összeg azért, hogy a termet át kell rendezni, a
rendezvény után ki kell takarítani, stb., Véleménye szerint ez a térítési díj a művelődési ház
termei vonatkozásában egységes legyen.

Simon  László:  Meggondolásra  javasolja  a  képviselő-testületnek  azt,  hogy  legyen  a
terembérleti díj összege megegyező a mindenkori terembérleti díj összegével, így nem kell
minősíteni, hogy ki milyen célra veszi igénybe a helyiséget. 

Karsainé Magyar Ildikó: A művelődési ház nagytermének terembérleti díja 50.000.-Ft, majd 6
óra után az első órától számolt 8.500.-Ft/óra.

Kocsi János: Továbbra is javasolja a 10.000.-Ft összeg meghatározását minden megkezdett
órára a művelődési ház termeire egységesen. Kéri aki az javaslatot támogatja kézfelemeléssel
jelezze azt.
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A Képviselő-testület  10 igennel,  nem szavazat  és tartózkodás  nélkül  az alábbi  határozatot
hozta:

31/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az országgyűlési képviselők választása
és az Európa Parlament tagjainak választása alkalmából a választási kampány időszakában a
jelöltet  állító  jelölőszervezetek,  illetve  a  független  jelöltek  részére  lehetőséget  biztosít  a
Városi  Könyvtár  és  Művelődési  Központ  és  Tájház  intézmény  igénybevételére
kampányrendezvény  megrendezése  céljából.  Kampányrendezvény  a  Művelődési  Központ
termeiben  rendezhető.   A  termek  bérleti  díját  megkezdett  óránként  10.000.-Ft  összegben
határozza meg.  

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

-Szervező bizottság tagjainak megválasztása (Majális)  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11.
számú melléklete.)

Kocsi  János:  A  szervező  bizottság  elnökének  javasolja  Magyar  Lászlónét  a  Nagykátai
Gyógyfürdő  és  Egyéb  Szolgáltató  Kft.  ügyvezetőjét,  tagjainak  Akantisz  Miklóst  a
Városgazdálkodási  Szervezet  igazgatóját,  Szalainé  Apró  Máriát,  a  Városi  Könyvtár  és
Művelődési  Központ  dolgozóját,  Molnár  István  képviselőt,  Szabó  János  és  Tóth  István
vállalkozókat.

Molnár István: Egyéb elfoglaltsága miatt nem tudja vállalni a szervező bizottsági tagságot. 

Kocsi  János:  Molnár  István képviselő helyett  Kiss  Gábor képviselőt  javasolja  a  bizottság
tagjának. Kéri aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő-testület  10 igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az alábbi  határozatot
hozta:

32/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Városi Majális szervezése érdekében
bizottságot  állít  fel,  melynek  elnöke Magyar  Lászlóné  a  Nagykátai  Gyógyfürdő és  Egyéb
Szolgáltató  Kft.  ügyvezetője,  tagjai  Akantisz  Miklós  a  Városgazdálkodási  Szervezet
igazgatója, Szalainé Apró Mária, a Városi Könyvtár és Művelődési Központ dolgozója, Kiss
Gábor képviselő, Szabó János és Tóth István vállalkozók.
A Városi Majális 2014. május 1-jén kerül megrendezésre.

Határidő: 2014. május 1.
Felelős: a szervező bizottság
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- Tulajdonosi hozzájárulás kérése UPC Kft. részéről  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12.
számú melléklete.)

Kocsi  János:  Elmondja,  hogy  a  UPC  Magyarország  Kft.  azzal  a  kéréssel  fordult  az
önkormányzathoz,  hogy  engedélyezze  a  Mátray  Gábor  Általános  Iskola  kazánházának
kéményén adattovábbításra szolgáló antennák kihelyezését, melyért cserébe az önkormányzat
részére  egy  40Mb/40Mb-es  internet  szolgáltatást  ajánlanak  fel,  mely  az  önkormányzat
igényeit teljes mértékben lefedi.

Simon László: Műszakilag erre a sebességre a UPC Kft. jelenleg alkalmatlan. Ezzel tisztában
vannak?

Karsainé Magyar Ildikó: Kérelmükben azt írták, hogy „…cégünk adattovábbításra szolgáló
antennákat  és  az  ehhez  tartozó  rádiótechnikai  berendezéseket  szeretne  elhelyezni  az
önkormányzat fenntartásában lévő Mátray Gábor Általános Iskola kazánházának kéményén.
Az elhelyezni kívánt antenna biztosítaná az összeköttetést a Jászberényi úton található optikai
kábelhálózatunk  és  a  közelben  lévő  Clarion  cégcsoport  telephelye  között.  Az  antenna  és
berendezés elhelyezését 1+1 év határozott időtartamra szeretnénk kérni és a rádiótechnikai
eszközök  elhelyezéséért  megkötendő  bérleti  szerződésben  egy  40Mb/40Mb-es  internet
szolgáltatást kívánunk felajánlani az önkormányzat részére.”

Simon László: Legjobb tudomása szerint a T Home egy-két héten belül a legrosszabb esetben
is  ettől  háromszor  gyorsabb  szolgáltatást  tud  nyújtani,  a  UPC jelenleg  erre  a  sebességre
alkalmatlan.

Karsainé  Magyar  Ildikó:  A  Polgármesteri  Hivatal  informatikusát  megkérdezte,  hogy  a
hivatalban milyen  sávszélességű internet  szolgáltatás  van.  Jelenleg  8 Mb-es sávszélességű
internet szolgáltatás van, most kellene legalább 15 Mb-es sávszélességűre bővíteni, mert ez
már nem bírja a terhelést. 

Simon László: Nem a UPC Kft-től kellene szolgáltatást vásárolni, mert a T Home  sokkal
olcsóbb lesz.

Kocsi János: De a UPC ezt a szolgáltatást ingyen biztosítja az önkormányzatnak.

Simon László: A UPC Kft-nek nincs ilyen sávszélességű szolgáltatása 18 Mb/Sec –ot sem
tudnak teljesíteni, ahhoz is két telefonvonalat kell behúzni. 

Kocsi János: De lesz, mert ezt ajánlja.

Simon László: Volt egy másik cég esetében is ingyenes internet szolgáltatás felajánlás, ők
húzták ki azt az optikai kábelt, melyet most a T Home-nak eladtak. 

Karsainé  Magyar  Ildikó:  Levegyék  napirendről  a  kérelmet?  Megkérdezzék,  hogy biztosan
tudja-e ezt a sávszélességet biztosítani?

Simon László: Nem szükséges.
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Németh  László:  Véleménye  szerint,  ha  a  szolgáltatást  ingyen  adják  az  önkormányzatnak,
akkor el lehet fogadni, lehet, hogy másik szolgáltató is fel fog ajánlani a szolgáltatást és akkor
majd váltanak szolgáltatót.

Kocsi János: Kéri, aki támogatja, hogy hozzájáruljanak a UPC Kft. adattovábbításra szolgáló
antennák  elhelyezéséhez,  amennyiben  az  ajánlatban  felkínált  40Mb/40Mb-es  internet
szolgáltatást a polgármesteri hivatalnak biztosítani tudja kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  10 igennel,  nem szavazat  és tartózkodás  nélkül  az alábbi  határozatot
hozta:

33/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

                                     
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint az ingatlan tulajdonosa hozzájárul
a Mátray Gábor Általános Iskola kazánházának kéményén adattovábbításra szolgáló antennák
és az ehhez tartozó rádiótechnikai berendezés elhelyezéséhez. A felajánlott 40Mb/40Mb-es
internet szolgáltatást a Nagykátai Polgármesteri Hivatal internet hozzáférésének biztosítására
kívánja felhasználni. 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

- Aszfaltozással kapcsolatos döntéshozatal (szóbeli előterjesztés)

Kocsi János: Kéri jegyző asszonyt ismertesse a napirendi pontot.

Karsainé  Magyar  Ildikó:  Korábban  a  képviselő-testület  hozott  egy olyan  döntést,  hogy a
csatorna beruházás kivitelezését követően, ne csak a projektben szereplő sávos helyreállítás
valósuljon meg, hanem a már korábban aszfaltos utcákat teljes szélességben aszfaltozzák újra.
Ez ügyben megkeresték a Tápiómenti  Területfejlesztési  Társulást,  tőlük azt a tájékoztatást
kapták,  hogy  figyelembe  véve  az  uniós  projekt  előírásait  az  utak  teljes  szélességű
aszfaltozásának megrendelésére csak a társulásnak van lehetősége hivatkozva a közbeszerzési
törvény 94. § (3) bekezdésére egy hirdetmény közzététele nélküli tárgyalásos közbeszerzési
eljárás keretében. Külön szerződésben kell  rögzíteni a kiegészítő  beruházás paramétereit  a
társulás és az egyes vállalkozók között, más módon ezt az ő szerződésük nem engedi, mert a
műszaki  és  kivitelezés  technológiai  okok  miatt  a  sávos  és  az  azon  túli  helyreállítást
egyidejűleg  indokolt  elvégezni,  de  a  műszaki  tartalomnak  és  a  kapcsolódó  pénzügyi
műveleteknek teljes elkülönítése szükséges. Olyan döntést kell hozni a képviselő-testületnek,
hogy  az  utcák  teljes  szélességben  történő  helyreállítását  igénybe  kívánja  venni  az
önkormányzat és az ehhez szükséges pénzösszeget biztosítja a társulás részére. Polgármester
úr ismerteti majd a helyreállítás pénzügyi paramétereit, valamint ezen kívül szükséges még 2
millió Ft+ÁFA összeget elkülöníteni a közbeszerzés és az ügyintézés költségére, mint például
közbeszerzési hirdetmény feladása, közbeszerzési szakértő foglalkoztatása.

Kocsi János: Ez azt jelenti, hogy az utak aszfaltozására az önkormányzat pénzösszeget ad át a
Tápiómenti Területfejlesztési Társulásnak. A nem végleges számítások szerint 150 millió Ft-
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os hitelre van szüksége az önkormányzatnak az utak aszfaltozásához.  Hétfőn 9 órakor még
egyeztetéseket  folytatnak  a  megküldött  árajánlattal  kapcsolatban.  Várja  a  kérdéseket,
észrevételeket.

Simon László: Ezt úgy kell érteni, hogy 150 millió Ft-os hitelre van szükség az értékesített
területekért befolyt pénzösszegen felül az utcák aszfaltozásához?

Kocsi János: Igen. 

Katona Éva:  A kiküldött  2014. évi  költségvetési  tervezetben már látszik,  hogy vannak az
önkormányzatnak korábbi  vállalásai  is  és  a  költségvetés  már  nem nyújt  fedezetet  az utak
aszfaltozására.

Kocsi János: Az utak aszfaltozásánál a négyzetméter ár a korábbihoz képest emelkedett, amit
azzal indokoltak, hogy a 4 cm-es aszfalt helyett 6 cm-es aszfalt szükséges, amelynek m2 ára
ugyanannyiba kerül, mint korábban csak vastagabb réteg szükséges, mint előzőleg.

Karsainé Magyar  Ildikó: A megkapott  árajánlat,  ahogy polgármester  úr is mondta további
tárgyalásokra ad alapot. A felsorolt utcákból, melyek a csatornázással érintettek a jelenlegi
számítások szerint 42768 négyzetméter aszfaltozása terheli az önkormányzatot, ezt a cég nettó
200.446.969.-Ft-ra árazta be. Ez azt jelenti, hogy a négyzetméter ár nettó 4.205.-Ft. Amikor
meglátta az ajánlatot teljesen megdöbbent,  mert ennek az összegnek a felére sem gondolt.
Felhívták az ajánlatot adó vállalkozót és hétfőn 9 órakor további tárgyalást tartanak, hiszen az
utcák között van olyan utca is például a Kund utca, amelyre korábban ígéretet tettek, hogy
teljes egészében helyreállítják. A Kund utca a költségvetésben 8.405.000.-Ft-tal szerepel. Az
ajánlott összeg tartalmazza a kiegyenlítést, egy takarítás költségét 200.-Ft/ m2 összegben - úgy
gondolja, hogy a csatornázást követően az utcák letakarítása nem az önkormányzat feladata-,
valamint az aszfaltozást 4 cm+ 2 cm kiegyenlítéssel számolva. Ez egy alapcsere nélküli ár, de
adtak egy olyan ajánlatot, amely az alapcserét is tartalmazza, ez az önkormányzatot terhelően
nettó 253.684.000.-Ft. Erre az összegre nem számított, mert korábban a 4.200.-Ft-os összeg
helyett  2.200-Ft-ba  került  egy  négyzetméter  aszfaltozása.  A  február  5-ig  megküldött
költségvetési  tervezetet  figyelembe  véve  az  önkormányzat  költségvetésében  ekkora
rendelkezésre  álló  összeg  nincs.  Figyelembe  kell  venni,  hogy  három nagy  értékű  és  egy
kisebb  értékű  ingatlan  eladása  realizálódik  a  költségvetésben.  A  mai  napon  érkezett
50.000.000.-Ft  a  gyámhivatal  épületének  eladásából.  A  Tápiómenti  Területfejlesztési
Társulástól az önkormányzatnak lesz egy nettó 60.000.000.-Ft-os és egy 55.000.000.-Ft-os
bevétele  két  ingatlan  értékesítésből.  Ügyvédi  letétben  van a  9.900.00.-Ft  a  Vásártér  utcai
ingatlan eladásából, itt a 35 napos MNV Zrt. határidő leteltét várják. Ezek a bevételek nem
fedeznék  az  utak  teljes  szélességű  helyreállítását,  és  ebből  kell  még  kifizetnie  az
önkormányzatnak  a tavalyi évben 69 millió Ft-ért elvégzett útépítést, valamint figyelembe
kell venni a megnyert pályázatokhoz tett lekötéseket és az intézmények működőképességének
megőrzését  is,  így  nettó  100-120  millió  Ft  áll  szabadon  rendelkezésére  a  képviselő-
testületnek, amelyből fejlesztéseket valósíthat meg. De ez az összeg az ajánlat szerinti utak
aszfaltozását nem is fedezné, vagy kevesebb utcában valósul meg a teljes helyreállítás, vagy
pedig megpróbálnak kormány engedélyt kérni fejlesztési célú hitelfelvételre. Ez egyelőre egy
lehetőség,  mert  a  kormány  a  hitelfelvételt  vagy  engedélyezi,  vagy  nem.  Átvizsgálják  az
önkormányzat gazdálkodását, beszámolóit, különböző adatokat kérnek, valamint sor kerülhet
helyszíni ellenőrzésre is és ezután döntenek arról, hogy megkapja-e az önkormányzat a hitelt,
vagy nem. 
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Simon László: Ez a 200 millió Ft körüli ajánlat csak az önkormányzat része, vagy tartalmazza
a kivitelezőt terhelő összeget is.

Karsainé Magyar  Ildikó:  Ez az összeg az önkormányzatot  terheli,  ezen felül  a kivitelezőt
terheli nettó 38.690.000.-Ft, tehát mindösszesen 239.137.000.-Ft az az összeg, amelyből az
utak helyreállíthatók az ajánlat szerint.

Simon László: Ez azt jelenti, hogy szerintük a csatornázással körülbelül 1/6-od részben tették
tönkre Nagykáta utcáit. Ez pedig nem így van, mert meg lehet nézni akár az Egreskátai utat és
még nagyon sok utat, ami nem 1/6-od részben lett tönkre téve. Ez egy komolytalan ajánlat
véleménye szerint.

Karsainé Magyar Ildikó: Az egyeztetést hétfő 9 órára tudták megszervezni, ahol szó lesz az
utak  letakarításáról,  a  négyzetméterekről,  valamint  a  4.200.-Ft  négyzetméter  árat
mindenféleképpen  szeretnék  csökkenteni.  Most  arról  kellene  dönteni  a  testületnek,  hogy
kíván-e hitelt felvenni. Majd a hétfői tárgyalás eredményeként a február 25-én tartandó ülésen
kell  szavazni  arról  a  pénzösszegről,  amelyet  erre  a  célra  átadnak  a  társulás  részére.
Kiszámolta,  hogyha  sikerül  egy  3.000.-Ft-os  négyzetméter  árat  kialkudni,  akkor  az  utak
helyreállítása körülbelül 106.000.000.-Ft-ba kerülne, ez az összeg rendelkezésére is állna a
képviselő-testületnek a költségvetésben, és kötelezettséget vállalhatna rá.  Az majd egy másik
dolog lesz, hogy évközben már pályázatokhoz nem tud az önkormányzat önerőt biztosítani,
valamint nemcsak a csatorna beruházással érintett utcák aszfaltozása állt a képviselő-testület
szándékában,  hanem  más  utcáké  is,  amelyeknél  már  az  útalapot  el  is  készítette  a
Városgazdálkodási Szervezet.

Agonács Lászlóné: Lehet-e tudni, hogy melyek azok az utcák, illetve utca szakaszok, amelyek
teljes helyreállítását vállalta a kivitelezést végző cég?

Karsainé  Magyar  Ildikó:  Az  ajánlatban  ilyen  utca  nem szerepel.  A listában  42  utca  van
felsorolva, melyek a következők: Bartók Béla u., Deák Ferenc u., Csokonai u., Rezeda u.,
Kund u., Álmos u., Ond u., Egreskátai út, Víztorony u., Diófás u., József Atilla u., Új u.,
Csonka köz, Tass u., Harang u., Jeles u., Kázmér u., Vadász u., Vágóhíd u., Fuvaros u., Lovas
u., Temető u., Tavasz u., Kéményseprő u., Raáb Márton u., Munkácsy Mihály u., Árpád u.,
Árpád köz, Gyóni Géza u., István király út, Zrínyi u., Szondy u., Batthyány u., Bajcsy-Zs. u.,
Damjanich u., Zárda u., Gólya u., Vörösmarty u., Káthay M. u., Rózsavölgyi M. u., Bajza u.,
Kölcsey u., amely utcák eddig is aszfalttal ellátottak voltak. Ezeket az utcákat osztották le
négyzetméterre,  mindenképpen  felül  kell  vizsgálni  egyáltalán  az  általuk  megadott
négyzetmétereket is. A Városgazdálkodási Szervezet el fogja végezni az utca négyzetméterek
felülvizsgálatát.

Agonács Lászlóné: A Temető utca szerepel a listán, de mindenki tudja, hogy a Temető utca
csak a MÉH telepig tart, utána a Kázmér utca kezdődik, amely nem szerepel a listán, de ott is
végeztek csatornázási munkálatokat és azt is helyre kellene állítani.

Karsainé Magyar Ildikó: Ezt is meg kell vizsgálni, mert lehet, hogy azt is a Temető utcához
számolták. 

Akantisz Miklós: Nagyon sokrétű ez a dolog, mert  a kivitelező az utcák eredeti  állapotba
történő  helyreállítását  vállalta,  sok  utca  nem  4  cm  vastagságú  volt,  hanem  8,  12  cm
vastagságú, tehát nem reális az az ajánlat, amit az önkormányzatnak adtak. 
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Kocsi János: Akantisz urat is várják a hétfői egyeztetésre.

Molnár István: A csatorna I. ütemének építését és a II. ütem építését összehasonlítva az I.
ütemnél  nem látott  olyan  problémákat  felmerülni,  mint  a II.  ütemnél.   Meg lehet  nézni  a
művelődési  központ  előtti  útszakaszt,  egyszerűen meg lehetett  volna oldani a  csatornázást
rombolás nélkül, csak át kellett volna fúrni az út alatt, mint ahogy azt csinálták az I. ütemnél.
Ott  csak  a  gerincvezeték  lefektetésénél  vágták  át  az  utat,  ezek  pedig  mindent  felvágtak,
feltúrtak. A bejáráson ezt el is mondta az ott jelenlévő úrnak akinek az volt a válasza, hogy
azért nem fúrtak, mert az megsüllyed, hát annál jobban, amit csináltak semmi nem süllyed
meg. A tárgyaláson érvelni kell azzal, hogy nagyon sok kárt tettek az utakban, állítsák helyre,
amit tönkre tettek. 

Simon  László:  Ez  a  4205.-Ft,  amit  kiszámoltak  négyzetméter  árként  nem  mind  az
önkormányzat költsége?

Kocsi János: De ez az önkormányzat költsége.

Simon László: Ezen felül megy még rá a kivitelező költsége?

Karsainé Magyar Ildikó: Az ajánlatban fel vannak sorolva az érintett utcák, ahol nevesítve
van, hogy az önkormányzatot annál az utcánál 4.205.-Ft-tal szorozva mekkora költség terheli
és mekkora költség terheli a kivitelezőt 2.870.-Ft-tal szorozva négyzetméterenként.  Például a
Bartók Béla utcánál az önkormányzatot terheli 7.699.000.-Ft a kivitelezőt pedig 1.435.000.-
Ft, tehát a Bartók Béla út helyreállítása 9.134.000.-Ft kerül.

Simon László: A Bartók Béla út egy jó közepes állapotú út volt, ez az összeg nem reális.

Karsainé Magyar Ildikó: Most nem kell az utcák helyreállítására fordítandó összegről dönteni,
csak amennyiben úgy dönt a képviselő-testület, hogy hitelt vesz fel arról, mert az egy hosszú
folyamat  és felhatalmazás  kell  hozzá,  hogy a szükséges dokumentumokat  benyújthassák a
Magyar  Államkincstár  felé,  valamint  felhatalmazzák  polgármester  urat,  hogy  hétfőn
tárgyalásokat folytasson az árajánlat összegének csökkentése érdekében. A következő testületi
ülésre  az  utcák  pontos  négyzetméter  nagyságának  ismeretében  a  tárgyaláson  kialkudott
pénzösszegnek megfelelően kerül  kiküldésre az utak helyreállítására  vonatkozó ajánlat,  és
akkor tud majd a testület döntést hozni, hogy azt a nettó összeget biztosítja a társulás részére. 

Kocsi János: Hétfőn 9 órára várják a képviselő-testület tagjait a tárgyalásra, aki tud vegyen
részt a tárgyaláson. 

Karsainé Magyar Ildikó: Most arról kell a képviselő-testületnek dönteni, hogy a 150 millió Ft-
os  fejlesztési  célú  hitelfelvétel  10  éves  futamidőre  történő  felvételéhez  szükséges
dokumentumok benyújtására felhatalmazza a polgármestert.

Simon László: Véleménye szerint ezen a pár napon már nem múlik semmi, a döntést utána is
meg lehet hozni.

Katona Éva: Március 15-e előtt nem tudják benyújtani a hitelfelvételre vonatkozó kérelmet,
ezért a február 25-i ülésre ez a döntés elhalasztható.
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Karsainé  Magyar  Ildikó:  Mindenkit  várnak  a  hétfői  egyeztetésre  a  Polgármesteri  Hivatal
tanácskozótermébe.

Katona Éva: Elmondja, hogy a február 25-ei ülésre kiküldésre kerülő végleges költségvetési
tervezetben nem fogja szerepeltetni ez a hitelfelvételt, majd a döntés meghozatala után  fog
költségvetési rendeletbe belekerülni.

(Németh László képviselő távozik az ülésteremből.)

Simon  László:  Szó volt  arról,  hogy a  csatorna  beruházási  projekt  plusz  2  milliárd  forint
kormánytámogatást kapott. Ezt az összeget mire fordítják?

Kocsi  János:  Ebből  az  összegből  egyelőre  a  7000  nem  fizető  helyett  a  fizetési
kötelezettségnek tesznek eleget.

Simon László: Ez az összeg egyszer be fog folyni.

Kocsi János: Igen, majd utána lehet elosztani.

Magoss György: A Dózsa György utat a kivitelezéskor felbontják majd?

Molnár István: Úgy tudja, hogy a parkolók lesznek felbontva, az utat átfúrják és az új vezeték
lefektetése után a régi vezeték megszüntetésre kerül.

Kocsi János: A következő képviselő-testületi ülésre elnapolják az aszfaltozással kapcsolatos
döntést.

- Pályázat benyújtását a Bethlen Gábor Alapkezelő által meghirdetett program keretén
belül a Mátray Gábor Általános Iskola tanulóinak Uzon testvértelepülésre utazására (Az
előterjesztés a jegyzőkönyv a 13. számú melléklete.)

Kocsi János: Kéri jegyző asszonyt ismertesse a napirendi pontot.

Karsainé Magyar Ildikó: A Bethlen Gábor Alapkezelő pályázati kiírására 2014. február 17- én
déli 12 óráig lehet pályázatot benyújtani 200.000.-Ft-tól 4.000.000.-Ft-ig terjedő támogatásra
kulturális  és  oktatási  programok  megvalósítására.  Az  önkormányzat  a  Mátray  Gábor
Általános  Iskola  tanuló  számára  biztosítana  lehetőséget  Uzon  testvértelepülésre  történő
utazásra, amennyiben azt a képviselő-testület támogatja. A pályázathoz önerő nem szükséges.

Kocsi János: Kéri aki a pályázat benyújtásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

34/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete  pályázatot kíván benyújtani a Bethlen
Gábor Alapkezelő  által  meghirdetett  „A magyar  kultúráért  és oktatásért”  program keretén
belül a Mátray Gábor Általános Iskola tanulóinak Uzon testvértelepülésre utazására
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Felhatalmazza a Polgármestert a pályázat benyújtásával kapcsolatos intézkedések megtételére
és a szükséges dokumentumok aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Kocsi János: Kéri aki a pályázat benyújtására a Goodwill Consulting Kft. megbízásával
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

35/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete  pályázatot kíván benyújtani a Bethlen
Gábor Alapkezelő  által  meghirdetett  „A magyar  kultúráért  és oktatásért”  program keretén
belül a Mátray Gábor Általános Iskola tanulóinak Uzon testvértelepülésre utazására
A  pályázat  elkészítésével  -  az  érvényes  pályázatírási  szerződés  alapján  -  a  Goodwill
Consulting Pályázati Tanácsadó Kft.-t /1162 Budapest, Timur utca 74./ bízza meg. 

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Kocsi János: A további napirendi pontok tárgyalására zárt ülés elrendelését javasolja. Kéri aki
a javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

36/2014. (II.12.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Díszpolgári cím odaítélése, a Városi
kitüntető  címek  odaítélése,  a  „Nagykátáért”  kitüntető  cím  pénzjutalmának  meghatározása
napirendi pontokat zárt ülésen kívánja tárgyalni.

Kocsi János:  Minden jelenlévőnek megköszöni  a részvételt  és a további  napirendi  pontok
tárgyalására zárt ülést rendel el.
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Karsainé Magyar Ildikó Kocsi János
       jegyző            polgármester
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